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ZÁPISNICA 

z 2. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konaného dňa 06. 02. 2023 
 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Predstavenie členov komisie nominovaných z neposlancov 

3. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

4. Zmeny v sieti škôl a školských zariadení v územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

6. Plán úloh Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na            

I. polrok 2023  
7. Návrhy , podnety a požiadavky 

8. Rôzne 

9. Záver 

        
K bodu č. 1 
 

Predseda komisie , PhDr. Marek Čižmár, privítal členov komisie.  

Z 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania  prítomných 19 členov,  ospravedlnila  sa 

Mgr. Alžbeta Tamásová . Komisia bola uznášaniaschopná.  

V zmysle §10 Rokovacieho poriadku komisií KSK predseda komisie upozornil, že 

z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam  použitím diktafónu výlučne pre potreby 

zhotovenia zápisnice. 

Členom komisie bol písomne predložený program 2. rokovania, nikto z prítomných nemal 

návrh na doplnenie alebo zmenu bodov programu.  

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní:  19 

Za:   19 



Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 6/2022  

Prítomní členovia komisie schvaľujú  program rokovania školskej komisie.  

 

Predseda komisie, PhDr. Marek Čižmár vyzval Máriu Rogozinskú, aby inštruovala 

novozvolených členov komisie o formáte  digitálneho zastupiteľstva a spôsobe zverejňovania 

materiálov na rokovanie komisie. 

 

K bodu č. 2  

Predseda komisie, PhDr. Marek Čižmár, predstavil prítomných členov Školskej komisie 

z radov neposlancov: 

Ing. Ivan Beňo, Mgr. Romana Juhásová, PaedDr. Marek Kmeť, doc. PhDr. Ing. Lýdia 

Lešková, PhD., PhDr. Janka Maťašovská, Mgr. Norbert Pecze, PaedDr. Adriana Petrová, 

PhD, MBA, Mgr. Mária Sadovská, RNDr. Lýdia Sidivárová, Mgr. Alžbeta Tamásová,  

Mgr. Miroslav Tóth. 

 

K bodu č. 3   

K vystúpeniu Ing. Juraja Mazáka o zdieľaní príkladov dobrej praxe v regionálnom školstve – 

Ing. Mazák požiadal listom KSK o prenájom alebo odkúpenie priestorov pre vzdelávacie 

aktivity O.Z. Ťahanovská záhrada. Odbor školstva navrhol prenájom voľných priestorov 

v objekte bývalej školy v prírode v Medzeve, ktoré sú v správe Správy majetku KSK. 

V Košiciach nedisponujeme vhodnými voľnými priestormi na prenájom. Informovala Mgr. 

Andrea Gajdošová. 

 

K vystúpeniu Mgr. Ľubice Blaškovičovej  - OSK spolupracuje s Psychosociálnym centrom 

v Košiciach, ktoré organizuje semináre pre žiakov a vieme rozšíriť spoluprácu aj v ponuke 

služieb pomoci pre rodičov. Zároveň odbor školstva  nadviaže spoluprácu s Centrom pre 

liečbu drogových závislostí, ktoré by vedelo rozšíriť poradenské služby  na podporu rodičov 

detí so závislosťami. Informovala Mgr. Andrea Gajdošová. 

 

O vývoji investičnej akcie „Výstavba skateparku v Michalovciach“ – súhrnnú správu 

k výstavbe skateparku pri Gymnáziu Ľudovíta Štúra v Michalovciach predložil  Mgr. Marián 

Horenský, referent oddelenia športu. 

 

Diskusia:  

Mgr Milan Kaplan  - všetky námietky k výstavbe skateparku boli akceptované, PD bola 

doplnená o protihlukovú bariéru, protihlukovú štúdiu. Stavebný úrad v Michalovciach 

neprizval do územného konania 1 účastníka, čo nie je vina KSK. Skatepark v areáli školy 

znamená, že škola bude zabezpečovať jeho údržbu, osvetlenie a pod. 

Doc. RNDr. Mgr. Daniela Barkasi, PhD. – predkladateľka petície proti výstavbe 

skateparku, ktorú podpísalo 147 obyvateľov mesta Michalovce. Nové vedenie mesta 

Michalovce podporuje výstavbu skateparku na vhodnejšom mieste napr. Park študentov 

v blízkosti centra mesta.  



Mgr. Ladislav Lörinc (podpredseda) – celý proces bol z pohľadu vynaloženej energie, času 

a financií náročný. Je pripravená projektová dokumentácia aj  stavebné povolenie a nie je 

možné začínať ho odznova. KSK má majetok pri Gymnáziu Ľ. Štúra  a bude investovať do 

svojho majetku. Našim cieľom je, aby mladá generácia športovala.  

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní:  23  

Za:       0 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 7/2022: 

Školská komisia berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek komisie. 

 

K bodu č. 4  

Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja – vyradenie elokovaných pracovísk. O materiáli informoval 

vedúci odboru školstva, Ing. Slavomír Kožár, MBA. Ide o krok v rámci optimalizácie siete 

škôl, ktorej východiskom bola pasportizácia využitia elokovaných pracovísk pri stredných 

školách. Vyradenie zo siete škôl elokovaného pracoviska Sokoľany 147 pri SOŠ obchodu 

a služieb, Jána Bocatia 11, Košice, elokovaného pracoviska na Ul. SNP 1, Gelnica  ako súčasť 

SPŠ strojníckej, Komenského 2, Košice a elokovaného pracoviska na Železničnej 127, Čierna 

nad Tisou pri SOŠ techniky a remesiel, Kráľovský Chlmec.  

 

Diskusia:  

PhDr. Marek Čižmár – požiadal, aby sa informácie o zmene v sieti škôl a ŠZ dostávali na 

rokovanie školskej komisie v dostatočnom časovom predstihu,  nakoľko poslanci sú členmi 

rád škôl, zastupujú jednotlivé regióny a vyskytli sa situácie, keď boli o zmene informovaní až 

na zasadnutí rady školy. Otázka rušenia škôl je citlivo vnímaná verejnosťou a rodičmi. 

PhDr. Róbert Schwarcz –  sa informoval koľkých žiakov sa dotkne zrušenie pracoviska 

v Sokoľanoch. A koľkí z nich budú pokračovať v štúdiu v elokovanom pracovisku Košice – 

Šaca. 

Ing. Slavomír Kožár, MBA – ide o 20 žiakov, ktorým bola ponúknutá možnosť štúdia 

v náhradnom elokovanom pracovisku. Úspešnosť ukončenia štúdia pri tejto skupine žiakov je 

nízka.  

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 23 

Za:   23 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 8/2022: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmeny v sieti škôl 

a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja – vyradenie elokovaných pracovísk. 



 

K bodu č. 5   

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií. O materiáli 

informovala  Mgr. Alena Šuranová z odboru financií. Hlavná zmena je v hodnotení žiadostí 

o dotáciu súbežne hodnotiteľmi aj poslancami Košického samosprávneho kraja.  

 

Diskusia: 

PhDr. Marek Čižmár – zmeny v systéme poskytovania dotácií sa dejú aj na návrh poslancov 

z predchádzajúceho volebného obdobia z dôvodu, aby miera zaangažovanosti poslancov bola 

vyššia.  

Mgr. Milan Kaplan – sa informoval, či je možné žiadosť hodnotiť aj ďalej, ak nebudú 

hodnotiť všetci poslanci okresu. 

Mgr. Alena Šuranová –  Ak nebudú žiadosť hodnotiť všetci poslanci okresu, pokračuje ďalej 

jej proces hodnotenia.  

Mgr. art. Ľubica Blaškovičová – ako predkladateľ žiadosti o dotáciu v minulom období sa 

vyskytol problém s implementáciou a vyúčtovaním dotácie. ARR ako sprostredkovateľský 

orgán vypĺňala formulár, avšak pri vyúčtovaní sa objavil problém, systém nebol schopný 

prijať tabuľky s reálnymi číslami podľa toho, ako bol projekt postavený. Požiadala 

o technickú úpravu systému tabuliek tak, aby žiadatelia realizátori vedeli projekt reálne 

vyúčtovať.  

Mgr. Alena Šuranová – problém sa objavoval pri krátení dotácie. V žiadostiach ostávali 

sumy zo žiadosti a nie z úprav. Odbor financií pracuje na novom nastavení tabuliek 

k vyúčtovaniu. 

PhDr. Róbert Schwarcz – stretol sa s podobným problémom, odporúča odboru financií  

zozbierať pripomienky a podnety od ľudí z praxe, aby odbor vedel systém vylepšiť. Požiadal, 

aby bola zrušená podmienka realizácie projektu na území KSK. V prípade investičných akcií 

je podmienka oprávnená, ale nie v prípade vzdelávacích projektov, keď aktivity sa realizujú aj 

mimo KSK, ale týkajú sa obyvateľov Košického kraja. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní:  23 

Za:   23 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 9/2022: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií. 

 

 

K bodu č. 6 

Plán úloh Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2023, 

informoval  predseda komisie a požiadal o návrhy na doplnenie. 



 

Diskusia: 

Bez pripomienok a návrhov. 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní:  24  

Za:   24 

Proti:   0  

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 10/2022: 

Školská komisia schvaľuje Plán úloh Školskej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na I. polrok 2023. 

 

K bodu č. 7 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Diskusia: 

Mgr. Ladislav Lorinc (podpredseda) -  pripomienky, ktoré odzneli na rokovaní komisie sa 

pokúsi riešiť. 

 

K bodu č. 8 

Rôzne 

 

Diskusia: 

RNDr. Ladislav Ruttkay – informoval o porade riaditeľov škôl a ŠZ v hoteli Glamour na 

Zemplínskej Šírave.  Poďakoval v mene riaditeľov škôl a ŠZ  za informácie, ktoré odzneli 

v jednotlivých pracovných blokoch porady.  

PhDr. Marek Čižmár  oznámil, že najbližší termín rokovania Školskej komisie bude dňa 

3.4.2023.  

 

K bodu č. 9 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a 2. rokovanie komisie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Mgr. Andrea Gajdošová  

tajomník komisie 

 

...................................................... 

                       PhDr. Marek Čižmár  

       predseda komisie 

 

 


